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SKUPSTINI CRNE GORE

Na osnovu clana 69 Slav 2 Poslovnika Skupstine Crne Gore, Odbor za turizam, poljoprivredu, 
ekologiju i prostorno planiranje, sa 29. sjednice, odreane 15. deceiiibra 2022. godine, podnosi

IZVJESTAJ
0 RAZMATRANJU PREDLOGA ZAKONA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ZAKONA 0

INDUSTRIJSKIM EMISIJAMA

Poslanik Danilo Saranovic, predstavnik predlagaca zakona, dao Je uvodno obrazlozenje i saopstio 
razloge za podnosenje Predloga zakona. Ukazao Je da se predloienim izmjenama i dopunama Zakona 
omogiicava naslavak rada TE „PlJevlJa“, podsjetivgi da Je trenutnim zakonskim ijesenjem odobren rad od 
oko 20.000 radnili sati, i to najkasnije do 31. decembra 2023. godine, sto u periodu globalne energetske 
krize predstavlja nerealan pieduslov. Naglasio Je da bi se. u sludaju postupanja po akluelnom zakonskora 
rjesenju, dosio u situaciju da se u dogledno vrijeme ostane bez jedinog slabilnog izvora eleklri(!ne 
energije koji Je u Ijetnjini rajesecima ucestvovao i do 90% ukupne proizvodnje energije u CrnoJ Gori, dok 
na godisnjem iiivou udestvuje sa oko 40-50%. Informisao Je da integrisana dozvola za rad TE istide 22. 
maria 2023. godine i da Agencija za zaslitii zivotne sredine ne moze, na osnovu vazeceg zakonskog 
ijesenja, donijeli rjesenje o produzenju i da je stoga polrebno izvrsiti izmjene i dopune Zakona o 
industrijskim emisijama.

Odbor Je konstatovao da Vlada Crne Gore nije dostavila Skupstini Crne Gore Misljenje povodom 
raznialranja Predloga zakona o izmjenama i dopunama Zakona o industrijskim emisijama.

Tokom diskusije bilo je rijeci o prethodnim zahljevima za ekoloskom rekonstrukcijom TE 
..Pljevlja", koJi .su doiaziii od strane Energetske zajednice i potrebom za modifikacijoni istih u uslovima 
globalne energetske krize, kao i o Nacionalnom energetskom planu Crne Gore (NECP), stadijumu u 
kojem se irenulno nalazi i koracima koji se planiraju preduzeti u bududem periodu.

Odbor je sa sedam glasova “ZA” odlucio da predlozi Skup§tini da usvoji Predlog zakona o 
izmjenama i dopunama Zakona o industrijskim emisijama.

Odbor Je ovlastio Sekretarijat Odbora da prilikora pripreme Zakona za objavu izvr§i neophodne 
pravno-lelinidke korekcije.

Za izvjesliteljku Odbora na sjednici Skupstine odredenaje poslanica Jeiena Bo2ovic.
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